
 
 

VERSLAG 

 

Centraal College van Deskundigen en Accreditatiecollege 
Bodembescherming 
 

Datum : 6 december 2024  

Plaats : SIKB te Gouda 

 

Aanwezig Werkt bij  College Afgevaardigd door of rol 

Nicole Olland Provincie Overijssel CCvD / AC Voorzitter 

Jordi Verkade SIKB-programmabureau CCvD / AC Secretaris  

Kees Jonker RWS CCvD / AC Ministerie van I&W  

Gerard Groot Koerkamp ContrAll CCvD / AC ODI/VDV  

Marcel Struis KiwaAssurance  AC ODI/VDV (tanks) 

Arend van de Pol Trisoplast CCvD / AC NIBV 

Debby Schouten-Lomans Omgevingsdienst Brabant Noord CCvD / AC ODNL 

Wim Schouten  NOVE  CCvD / AC  Opdrachtgever 

Martijn Franssen SFA Testsystemen AC ODI/VDV 

Annemieke van der Velden Kiwa certificatie CCvD Ci 

Marc Bergijk ABV Haukes CCvD / AC ODI/VDV  

Henk Koster SIKB-programmabureau CCvD / AC Toehoorder 

Stephan Romers Ecocare  CCvD NIBV 

Afwezig    

Floris Klink Reehorst AC VTI 

Dennis Diercks ZVS CCvD / AC NIBV 

Remy Zwerus  SGS INTRON CCvD Ci 

Annemarie van Aalten IL&T - Toehoorder 

 
 
Actie Verslag 
  
 1. Opening en vaststelling agenda CCvD/AC 
 Nicole Olland opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Afmelding is ontvangen van 

Floris Klink, Dennis Diercks, Remy Zwerus en Annemarie van Aalten. De agenda wordt  
ongewijzigd vastgesteld. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Verkade 

2. Concept-verslag voorgaande vergadering 
2.1 Vergadering 13 september 2024 + actielijst (bijgaand) 
Het verslag van de vorige vergadering is besproken en ongewijzigd vastgesteld.  
  
Actielijst: 
De actielijst is doorgenomen en bijgewerkt. De acties van ODI/VDV en NIBV en van Kiwa staan uit 
en worden op korte termijn ingevuld, deze zullen de volgende vergadering geagendeerd worden. 
De actie met betrekking tot het uitzoeken in hoeverre geo-electrische inspecties dwingend zijn 
voorgeschreven is uitgevoerd. Het blijkt dat dit inderdaad is opgenomen in artikel 4.601. Dit is niet 
wenselijk omdat andere inspectie-technieken soms beter toepasbaar en/of goedkoper kunnen zijn. 
Uiteindelijk gaat het om het doel, aantoonbaar vloeistofdicht. Kees Jonker geeft aan dat 
gelijkwaardigheid altijd is toegestaan. Debby Schouten-Lomans vult aan dat gelijkwaardigheid altijd 
door de eigenaar van de voorziening bij het betreffende bevoegde gezag moet worden 
aangevraagd. In praktijk is dit niet wenselijk omdat hier vaak langere tijd mee gemoeid is en ieder 
bevoegd gezag weer anders kan besluiten. Jordi Verkade zal aan Kees Jonker een verzoek mailen 
om het betreffende artikel tegen het licht te houden en een toelichtende tekst op IPLO.nl te laten 
plaatsen waar wordt beschreven dat andere geaccrediteerde inspectiemethoden op basis van AS 
SIKB 6700 ook leiden tot een gelijkwaardig beschermingsniveau. 
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3. Mededelingen 
3.1 Stand van zaken Rbk en Omgevingswet  
Henk Koster geeft aan dat per 1 oktober de nieuwe Rbk 2022 van kracht is geworden, hierin is 
onder andere BRL SIKB 7700 versie 3.0 opgenomen. Daarnaast is begin november het 
verzamelbesluit Bal gepubliceerd, deze omvat een aantal wijzigingen onder andere met betrekking 
tot keuringstermijnen van tanks. Aangegeven wordt dat het Rbk tweemaal per jaar zal worden 
gewijzigd en het Bal eenmaal per jaar. Kees Jonker vult aan dat begin 2025 het nieuwe concept 
verzamelbesluit op het Bal ter openbare kritiek zal worden gepubliceerd. Dit betreft reeds het 
verzamelbesluit dat per 1 januari 2026 van kracht zal worden. 
 
3.2 Roadshow Bodembescherming  
Jordi Verkade geeft aan dat er dit jaar bij 8 omgevingsdiensten een Roadshow is verzorgd. Dat de 
behoefte nog steeds groot is blijkt wel uit het feit dat er ook voor komend jaar al roadshows gepland 
zijn en dat er al weer meerdere Omgevingsdiensten interesse getoond hebben. 
 
3.3 Rooster van aftreden 
Het rooster van aftreden is besproken, er zijn drie personen waarvan de termijn verloopt. De 
secretaris verzoekt om per mail aan te geven of de termijn verlengd wordt danwel een nieuw 
persoon naar voren wordt geschoven. 
 
4. Actualiteiten AS SIKB 6700 (Inspectie bodembeschermende voorzieningen) 
4.1 Actualisatie schema AS SIKB 6700 
Jordi Verkade geeft aan dat de eerste vergadering van de Begeleidingscommissie heeft plaats 
gevonden. Deze is vooral benut om de uitgangs- en aandachtspunten te bespreken. Een volgende 
vergadering is gepland voor het eerste kwartaal 2024. Gerard Groot Koerkamp geeft aan dat de 
NEN 858 beoordeling uit protocol 6703 op een aantal punten verbeterd kan worden, deze punten 
kunnen worden doorgegeven aan de begeleidingscommissie zodat dit in de herziening mee 
genomen kan worden. 
 
4.2 Actualisatie protocol 6702 
Er hebben inmiddels twee vergaderingen met de Begeleidingscommissie plaatsgevonden. De 
uitgangspunten zijn bepaald en de rapporteur is nu bezig om een en ander op papier te zetten. 
Doel is om 2e kwartaal van 2025 het protocol zover gereed te hebben dat deze aangeboden kan 
worden aan het college. 
 
4.3 Protocol 6712 
Jordi Verkade geeft aan dat ook hier inmiddels de eerste vergadering heeft plaatsgevonden. Hierbij 
zijn uitgangspunten bepaald en is geïnventariseerd hoe de opbouw zijn vorm kan krijgen. Doel is 
ook voor dit protocol om deze het 2e kwartaal van 2025 zover gereed te hebben dat deze 
aangeboden kan worden aan het college. 
  
5. Actualiteiten AS SIKB 6800 (inspectie tankinstallaties) 
5.1 PRJ 288 Voorkom een nieuwe Actie Tankslag 
Henk Koster vermeldt dat Floris Klink 12 monster gereed heeft om te kunnen verzenden naar het 
laboratorium alwaar met een ijzerbepaling zal worden bekeken of er een relatie met MIC is te 
maken. Nieuwe tanks ten behoeve van analyse zijn altijd welkom. 
 
6. Actualiteiten AS SIKB 6900 (inspectie werk met een IBC bouwstof) 
6.1 Vervolg AEC-bodemassen ronde tafel 
Henk Koster geeft een update over de ronde tafel overleggen. De ronde tafel bestaat nu een jaar of 
3 en geconcludeerd is dat de visie niet voor een ieder even duidelijk is. Er zijn zodoende de 
afgelopen periode veel afzonderlijke gesprekken geweest met verschillende stakeholders. Dit alles 
moet leiden tot een ‘ambitiedocument’ waarin doelen en uitgangspunten komen te staan voor het 
jaar 2030 waaraan de stakeholders zich kunnen committeren. Marc Bergijk vult aan dat in ieder 
geval de kwaliteitsborging in de uitvoering wordt gemist. Arend van de Pol geeft aan dat niemand 
de behoefte heeft om dit spul in de eigen achtertuin te hebben. Het zou helpen wanneer het 
duidelijk is waar het wel en waar het niet toegepast mag worden. Kees Jonker vult aan dat ook 
RWS en lagere overheden momenteel niet of nauwelijks AEC toepassen of zelfs verbieden in hun 
Omgevingsplan.   
 
7. Actualiteiten BRL SIKB 7700 (aanleg en herstel vloeistofdichte voorzieningen) 
7.1 Wijzigingsblad BRL SIKB 7700 1-01 op BRL SIKB 7700 versie 3.0 
Jordi Verkade geeft aan dat het Wijzigingsblad, waarin de slanglengte plus een meter is 
opgenomen, ter inzage heeft gelegen. Er zijn van twee partijen opmerkingen binnen gekomen. De 
opmerkingen zijn bij de agenda gevoegd. Verzocht wordt aan het College om het Wijzigingsblad 
inclusief de voorgestelde verwerking vast te stellen. Gerard Groot Koerkamp geeft aan dat er een 
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memo aan de agendastukken is toegevoegd en vraagt of deze ook onderdeel uitmaakt van het 
Wijzigingsblad. Dit is echter een toelichtend document en maakt geen onderdeel uit van de 
besluitvorming. Martijn Franssen geeft aan dat ODI/VDV in kan stemmen met het Wijzigingsblad, 
wel wordt aangegeven dat dit moet worden afgestemd met de AS SIKB 6700. Arend van de Pol 
geeft aan dat NIBV uiteraard instemt. Ook Annemieke van der Velden geeft aan dat ze voorstander 
is van het Wijzigingsblad, hoe concreter hoe beter. Kees Jonker geeft aan dat de zorgplicht in 
principe invulling geeft aan de bescherming van de bodem maar RWS zal er niet voor gaan liggen. 
Wim Schouten geeft aan dat de NOVE er genuanceerder in zit, het Besluit activiteiten leefomgeving 
beschrijft de eisen. Als de eisen niet duidelijk of juist zijn dan moet dat daar worden aangepast en 
niet in een BRL worden geregeld, dat is bovenwettelijk. Jordi Verkade geeft aan dat de wetgeving 
moet bepalen waar een vloeistofdichte bodemvoorziening aanwezig moet zijn en dat de BRL de 
technische invulling geeft, hier horen zaken als minimale afmeting, dikte etc in thuis. Het is 
daarmee niet bovenwettelijk maar een technische invulling van de eisen. Wim Schouten geeft aan 
dat NOVE geen moeite heeft met het beschermen van de bodem maar ziet graag de 
verantwoordelijkheid en vrijheid bij de ondernemer.  
 
De voorzitter concludeert dat in meerderheid wordt ingestemd met het Wijzigingsblad en de 
voorgestelde reactie en wordt hierbij vastgesteld. Aan het bestuur zal worden medegedeeld dat er 
geen unanimiteit in besluitvorming is geweest en zal een mondelinge toelichting worden gegeven. 
 
7.2 Themabijeenkomst BRL SIKB 7700 
Jordi Verkade geeft een terugkoppeling op de themabijeenkomst van BRL SIKB 7700 die op 20 
november is verzorgd in Harderwijk. Met 100 aanmeldingen was de middag ‘uitverkocht’, de 
aanwezigen werd een gevarieerd programma geboden. Er is vanuit diverse aanwezigen vernomen 
dat de middag als zeer geslaagd, bijzonder informatief en zinvol is ervaren. Dit wordt bevestigd 
door de Collegeleden die ook bij de middag aanwezig waren. 
 
8 Overig, rondvraag en afsluiting  
Jordi Verkade geeft aan dat ILT een verzoek gaat doen bij Stichting ODIVDV om inzage te krijgen 
in het registratiesysteem, met als doel freeriders op het gebied van aanleg vloeistofdichte 
bodemvoorzieningen op te sporen. Debby Schouten-Lomans geeft aan dat er op 4 februari een 
overleg is tussen ILT en ODNL om een betere afstemming bij de aanpak van freeriders op het 
gebied van aanleg vloeistofdichte bodemvoorzieningen. 
 
 
Volgende vergadering: 21 maart 2024 van 10.00 – 12.00 uur te GOUDA 
 
 
Actielijst CCvD en AC Bodembescherming  
(stand per 6 december 2024) 
 

Vergadering Actor Actie Stand van zaken 

06-12-2024 Verkade Kees Jonker een verzoek 
mailen om het betreffende 
artikel tegen het licht te 
houden en een toelichtende 
tekst op IPLO.nl te laten 
plaatsen waar wordt 
beschreven dat andere 
geaccrediteerde 
inspectiemethoden op basis 
van AS SIKB 6700 ook 
leiden tot een gelijkwaardig 
beschermingsniveau. 
 

 

 
 

  
 
  


